
Schriftelijke vragen onrust bij Omgevingsdienst IJsselland  

In de zomer van 2022 werden we geconfronteerd met krantenartikelen over onrust bij de 
Omgevingsdienst IJsselland. De Omgevingsdienst Ijsselland is een gemeenschappelijke regeling van 
11 gemeenten, waaronder Steenwijkerland, waar wij bv diensten afnemen als de metingen die 
recent gedaan zijn bij de biomassacentrale i Steenwijk. 
De voornaamste klacht zou zijn dat de interim manager dure invalkrachten zou inhuren vanuit haar 
eigen netwerk c.q. bedrijf en hierbij de aanbestedingsregels aan “de laars lappen” en goedkopere 
detacheerders en interne kandidaten zou passeren. Het Huis van Klokkenluiders zou zijn 
ingeschakeld, welke een onderzoek zou doen.
Dezelfde dag werden wij via wethouder Smit geïnformeerd dat hij vanuit het Algemeen Bestuur van 
de Omgevingsdienst hierover geïnformeerd zou worden en ons op de hoogte zou houden.

In november vernamen wij via de media dat er een 156 pagina-dik pakket vanuit medewerkers en –
oud-medewerkers vol met beschuldigingen en vragen over de vermeende malversaties naar het Huis 
van Klokkenluiders en de directie is gegaan.

De VVD-fractie heeft tijdens de raadsvergaderingen bij de behandelingen van de Lange Termijn 
Agenda tweemaal gevraagd over een mondelinge toelichting van de wethouder op dit dossier, maar 
tot op heden nog niets vernomen.

De VVD-fractie Steenwijkerland heeft hierover daarom een aantal vragen aan het college:

1. Gezien het feit dat het hier om aantijgingen tegen het hoger management gaat verwachten 
wij dat het Algemeen Bestuur (AB) de onderzoeksvraag heeft uitgezet. Welk onderzoek heeft 
het Algemeen Bestuur van de Omgevingsdienst laten doen in de organisatie naar aanleiding 
van de klachten?

2. Hoe is hierbij geborgd dat er geen sprake is van “de slager keurt zijn eigen vlees”
3. Zijn er al uitkomsten van de interne onderzoeken besproken in het AB? Zo nee, waarom niet 

en wanneer verwacht u dat? Zo ja, wat was hiervan de uitkomst?
4. Hoe is na deze meldingen  de werksfeer binnen de Omgevingsdienst?
5. Heeft het AB ook contact gehad met het Huis van Klokkenluiders?
6. Wanneer wordt het rapport van het Huis van Klokkenluiders verwacht?

Wij wachten de reactie van het college af.
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